
Vennekredsen for Årre Kro Dato:     22.03.2017 Generalforsamling 

Referat: I.V. Kroen 

 
Bestyrelse: 

Formand: Herman Hansen 
Næstformand: Erik Egebjerg 

Kasserer: Leif Ventzelsen 

Claus Brink 

Brian Larsen 
 

Fraværende: Leif Ventzelsen – Erik Egebjerg 

 
Øvrige deltagere: 85 

 

Dagsorden: 
 

Punkt. 1: 
Valg af dirigent: 

Valg af referent: 
 

Punkt. 2: 
Bestyrelsens beretning om selskabets virksomhed 
i det forløbne år. 

 

Punkt. 3: 
Fremlæggelse af regnskabet. 

 

Punkt. 4: 
Godkendelse af årsberetning og regnskab. 
 

Punkt. 5: 
Indkomne forslag. 
 

Punkt. 6: 
Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg er: 
Herman Hansen, Leif Ventzelsen og Erik 

Egebjerg 

 

Punkt. 7:  
Valg af revisor 

 

Punkt 8: 

Eventuelt 

 

 

Punkt 1: 

Formand Herman Hansen bød velkommen. 

Bestyrelsens forslag til dirigent: Peder Brogård 
Inger Vestergaard blev foreslået som referent. 

Der var ikke andre forslag. Peter Brogård og Inger Vestergaard 

blev godkendt af forsamlingen. 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig 

indvarslet. 

 

 

Punkt 2:  
Formand Herman Hansen fremlagde bestyrelsens beretning. 

I beretningen orienterede Herman Hansen om, at der havde været 
en stor medlemdstilgang. P.T. 97 medlemmer, som bl.a skyldes 

hjælp fra Andelskassen til udsendelse af girokort. 

I forbindelse med Dronningebesøget, trak et par stykker fra 

Vennekredsen i arbejdstøjet og etablerede cafeliv udenfor kroen. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt i salen. 

 

 

Punkt. 3: 
Herman Hansen fremlagde regnskabet. 

Der er d.d. en bankindestående på 25.758,37 kr. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt i salen. 
 

 

Punkt. 4: 
Beretningen og regnskabet blev enstemmigt godkendt i salen. 

 

 

Punkt 5: 
Der var ingen indkomne forslag. 

 

 

Punkt 6: 
På valg er: 

Herman Hansen – tager mod genvalg 
Leif Ventzelsen – tager ikke mod genvalg 

Erik Egebjerg – tager mod genvalg 

Bestyrelsen foreslog genvalg til Herman Hansen og Erik 

Egebjerg som blev genvalgt. 

Bestyrelsen forslog Ole Buhl som nyt medlem. 

Ole Buhl blev valgt. 

 

 

Punkt 7: 
På valg er: Ole Buhl 

Bestyrelsen foreslog Jane Ottosen. 

Jane Ottosen blev valgt. 

 



 

Punkt 8: 
Henning Ottosen orienterede om nye tiltag. 

Tilbygning med Køl- og fryserum. 

Fasade renovering og ombygning af krostue og 

indgangsparti. 

Det er projekter der kræver mange frivillige hjælpere. 

Før alle disse tiltag kan udføres, skal der midler til. 

Derfor søges der på livet løs hos fonde. 

Ligeledes skal krobygningen ud mod Skolegade omfuges. 

Kroen skal have en ”ansigtsløft” så den ser tiltagende ud. 

 

 


